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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2023 - 2024 

 

Dato 23. april klokken 18.30 - 20.30 

Sted Nustrup 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg og Dilek 

Kartal, Luise Bram, Simon Hoffmann Christensen 

Lokale rep.: David Koeslich & Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Henrik Post og Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende  

Bilag  

 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse 

• Opfølgning 

   

Ingen bemærkninger. 

Budget  Til godkendelse Vi har siden sidste bestyrelsesmøde fået 

afklaret flere poster fra budgettet ind i et 

Excel ark, derved at vi trods alt kan se lidt 

mere præcist ind i kommende budget. Dog 

stadigvæk ikke i samme detaljegrad, som vi 

hid tid har kunnet. Det nye økonomisystem 

spænder stadigvæk ben for overblikket for 

økonomien.  

Derud over er der kommet mere afklaring 

på de poster som genererede det positive 

overskud ved årsafregningen. Det viser sig 

at det er pga. af nogle indbetalinger, som 

nåede at komme med sidste års budget.  

 

Vi har derudover lige nu i forhold til 

budgettet en SFO, som drives med 

underskud. Dette er der behov for at se 

nærmere ind i, både hvad der er af mulige 

elever som kan gå i SFO, men også hvor 

lang tid/ mange år de benytter SFO.  

 

Bestyrelsen godkender på trods af 

manglende detaljegrad budgettet. 

 

Skoleårets planlægning   Klassestrukturen i Nustrup er der stor fokus 

på. Det er et ønske at gøre det mere 

forudsigeligt fra år til år. Derfor går vi med 

dette i kommende skoleår i Nustrup:  

- 0.-1. Klasse som en klasse 

- 2.-3.-4. Klasse som en klasse 

- 5.-6. klasse som en klasse 

 

Vi har modtaget en opsigelse og en 

medarbejder ønsker at gå på efterløn i det 

nye skoleår. 
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Det skal der naturligvis tages højde for i det 

kommende skoleår. Dette arbejder ledelsen 

på i disse dage, forud for kommende 

fagfordeling.  

 

Det er tanken at der bliver slået en stilling 

op som 50% ledelse og 50% undervisning.  

 

Der er fagfordeling i kommende uge og det 

vedgår de kommende uger. Derpå 

skemalægning i uge 26.  

 

 

 

Åbningstider i SFO  Åbningstider og åbningsdage i 

kommende skoleår 

Lukket den 23. dec. 2024 

Åben den 2. jan 2025 

Påskedagene: undersøgere nærmere og 

træffer beslutning på kommende 

bestyrelsesmøde.  

Fredag den 30.5 lukket (efter Kr. Himmelf.) 

Fredag den 6.7. lukket (efter grundlovsdag) 

 

  

Nedsat skoledag  Til hvilke klasser søges 

nedsat skoledag 

Punktet udsættes, da vi afventer svar fra 

konsulent fra Forvaltningen omkring dette. 

Der er uklare regler/bestemmelser, som vi 

har behov for at få afklaret.  

På nuværende har junioruniverserne 30 

lektioner, det er et spørgsmål om dette kan 

fortsætte. Dvs. Vi på nuværende har nedsat 

skoledag. 

 

 

Lektier   Endnu en drøftelse, nu hvor 

det også har været drøftet af 

medarbejderne 

Ledelse og personale har i dag på begge 

matrikler drøftet, hvordan vi på nuværende 

benytter ugeopgaver/lektier. Og i grove 

træk handler det om:  

Faste uge opgaver i dansk og matematik 

Læse hver dag 20 min er stadigvæk en 

vinder. 

Det er træning frem for ny viden der skal 

læres.  

Vi arbejder videre med punktet på en 

pædagogisk-dag/eftermiddag.  

 

Vi ønsker ikke at ugeopgaver skal være en 

“belastning for eleverne, men et tilbud til 

eleverne om at dygtiggøre sig”.  

 

Vi arbejder os dermed henimod ikke at 

være en lektiefri skole 

 

 

Status Børnecenter  Orientering om processen Politisk godkendt af licitationen 

Det er firmaet Jessen Tømrer og Snedker 

der har vundet opgaven. 

Prissat til 13.275 mio. Kroner 

4,246 mio. højere end budgettet. 
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Derfor er der arbejdet på yderligere 

tilskæringer af byggeriet.  

 

Evt. Prioriteringer ved hvis midler frigives 

via politisk vilje. Dette ser vi frem til på 

kommende udvalgsmøde. 

 

Der er styregruppemøde igen den 1. maj.  

Hvor der kommer ydere detaljer for hvad 

der skal gøres i hvert rum på 

skolen/børnehave.  

 

Byggeriet går i gang den 1. juli.  

 

Det er vigtigt at påpege at byggeriet ikke er 

en renovering, for det rækker midlerne på 

ingen måde til. Men det er et byggeri, som 

skal sikre at børnehaven og vuggestue kan 

flytte ind på matriklen.  

 

Implementering af SFO-

princip 

 Orientering om processen Ledelse og medarbejdere i SFO arbejder på 

at finde styrker og udviklingspotentiale i 

forhold til Bestyrelsen princip for SFO. Der 

er fokus på bl.a. grønne aktiviteter, da vi jo 

er en grøn skole.  

Vi får kursus af naturvejleder Troels i maj 

og der er tilmeldt SFP-personale til 

Sportsfritter gymnastik-kursus i Vojens. 

Derudover er der kontakt til andre SFO’er i 

forhold til måder at kommunikere ud om 

værksteder mm.  

 

Gensidig orientering  • At sikre kort gensidig 

orientering - kræver 

det drøftelse, 

anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 
•  

•  Fra ledelsen er punkter ovenfor.  
 
Medarbejdere 
Nustrup: 

•     
•   
 

Sommersted: 
•  
•    

 

Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted 

 
Lokale repræsentanter 
 
Forældrerepræsentanter 

 

Evt.     
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Punkter til kommende møde: 

 

Hvordan håndterer vi elevafgang i forhold til forbedringer og andet.  


